

Lidophrine Injection

【I1XY2E】Xylocaine 2% with Epinephrine 1:50000 20mL/Vial ATC Code : N01BB52

中文名：利度膚寧注射液 «東洲»

適應症：局部麻醉。

成分：Each mL contains:

Lidocaine HCl 20 mg; Epinephrine 0.02 mg

藥理分類：Local Anesthetic.

用法用量：Lidocaine HCl 2% with adrenaline should NOT be given IV.

Recommended Dosages for Lidocaine HCl with Adrenaline 1:5000 (0.02 mg/mL) Solution for Various Anesthetic Procedures in The Average, Healthy, 70 kg Adult.

Procedure	Lidocaine HCl with Adrenaline 1:50,000		
	Conc.(%)	Vol.(mL)	Total Dose(mg)
Local infiltration	0.5	100	500
	1.0	50	500
	2.0	25	500
Brachial plexus block	1.0	20-40	200-400
	1.5	15-30	225-450
Other nerve blocks			
Intercostal	1.0	3-5/segment	30-50
Paravertebral	1.0	3-5/segment	30-50
Pudenda	1.0	10-20	100-200
stellate ganglion block			
Cervical	1.0	5-10	50-100
Lumbar	1.0	5-20	50-200
Epidural anesthesia *			
Thoracic	1.0	15-30	150-300
Lumbar	1.5	15-30	225-450
	2.0	10-25	200-500
Caudal	1.5	15-30	225-450
Epidural analgesia			
Lumbar	1.0	15-30	150-300
Caudal	1.0	15-30	150-300

*Dosage determined by number of segments to be anesthetized (2-3 mL/segment).

The above suggested concentrations and volumes serve only as a guide. Other volumes and concentrations may be used provided the total maximum recommended dose is not exceeded.

For normal healthy adults, the individual maximum recommended dose of lidocaine HCl with epinephrine should not exceed 7 mg/kg (up to 500 mg).

不良反應：震顫、痙攣、嗜睡、不安、興奮、眩暈、噁心、嘔吐、休克、過敏等。

懷 孕 期：1.Lidocaine 會通過胎盤。效益高於可能風險時，才給孕婦投與此藥。

2.Adverse reactions in the fetus/neonate may affect the CNS, heart, or peripheral vascular tone.

3.Epinephrine 會通過胎盤障壁而引起胎兒的缺氧症。

授 乳 期：1.Lidocaine 可進入母乳，但授乳婦靜脈注射 lidocaine 後，其乳汁中所含

lidocaine 量不太可能導致藥物本體在以母乳餵食的嬰兒體內產生顯著的蓄積。

2.Epinephrine 會排於乳汁中，使嬰兒引起嚴重的不良反應。

儲 存：室溫避光保存。

** 包含於手術材料或麻醉技術內，全民健保不另給付。